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19. zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 26.04.2021  

 

Tomko: 

Interpelácia ohľadom Českosl. armády, jak je ČS Shell, tam je dosť silný výtlk, ten výtlk už je 

dlhodobý, myslím, že technické o tom asi aj vedia. Neviem, či tam bude reklamácia tejto 

cesty, lebo tam bol vytvorený nový jazdný pruh odbočovací, ale ten výtlk sa prehlbuje a je 

dosť nebezpečný. Tak len toľko, určite o tom viete, len kedy sa to začne opravovať.  

 

PhDr. Čižmár: 

Aj tento problém je už riešený na základe konzultácie s majiteľom priestorov, kde je 

prevádzkovaná ČS Shell, bude zrealizovaná náprava, tzn. uvedenie tej vozovky do prevádzky 

schopného stavu. Konkrétne práve ten spomínaný výtlk, oprava by sa mala zrealizovať do 

polovice mája. O tomto probléme vie aj vedenie spoločnosti Shell, ktorá prevádzkuje túto ČS. 

Čiže je to už vec dohody spoločnosťou Shell a poskytovateľom týchto priestorov, ale podľa 

vyjadrenia poskytovateľa priestorov, do polovice mája tento problém bude odstránený. 
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